
Acta de la sessió  de la Junta Districte Marítim

Data: 9 d'abril de 2024
Número: 04/2024
Caràcter: Ordinària
Hora: 19:00h
Lloc: Sala Reunions Tinença d'Alcaldia Grao

ESTER GINER HIDALGO PRESIDENTA

MARICARMEN RIBERA SORIANO VOCAL (REGIDOR)

MARIA VALVERDE DAMIÁ VOCAL (VEÏNA DESIGNADA PP)

SAMANTA CASTILLO ROSETE VOCAL ( VEÏNA DESIGNADA VOX)

JORGE BEGUES LIROLA VOCAL (VEÍ DESIGNAT ALCALDIA)

JOSÉ CARLOS MAS VOCAL (AA.VV. MERIDIÀ)

TICA PALAU CAMPOS VOCAL (AA.VV. EL FARO)

ROMAN SIMÓ GÓMEZ SECRETARI

Excusen  assistència:  Dña  Antonia  Miralles  Cumba  (Vocal,  AC  UMG),  Manuel  González
Galván (AAVV Marjalería), Ana Raga Cases (AMPA CEIP “El Pinar”) i Marisa Miralles Cumba
(AC Coral Polifònica).

No assistixen: Cristian Ramírez  Martínez (Vicepresident,  Regidor  PP)  i  Eric  Dols  Ramos
(Vocal, Veí Designat Alcaldia).

Orde del dia:

1.- Aprovació acta sessió anterior

2.- Respostes preguntes plantejades anterior sessió junta

3.- Informació Escala Castelló

4.- Programa Visita Verge Lledó

5,- Informe Neteja Marjaleria

6.- Precs i preguntes
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En el  Saló de Reunions  de la Tinença de Alcadía  del Grau de Castelló, sent les
19:00h del dia  9 d'abril de 2024 sota la presidència de l'Excel·lentíssima Senyora tinenta
d'alcalde Ester Giner Hidalgo, es reunixen els senyors i senyores abans esmentats a fi de
celebrar sessió ordinària de la Junta de Districte Marítim, amb la meua assistència com a
secretari delegat del districte per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la presidència es procedix a iniciar la sessió. 

1.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR

La Sra. presidenta va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer a la
redacció de l'acta de la passada sessió celebrada el  12 de març de 2024.

No havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat.

2.- RESPOSTES PREGUNTES PLANTEJADES ANTERIOR SESSIÓ JUNTA

La Sra presidenta va avançar que no tenien respostes per a totes les preguntes
pel fet que en el període nadalenc molts funcionaris estaven de vacacions, explicant
que passaria a informar de les respostes que tenia i les que faltaven es respondrien en
la junta de maig.

1 Preguntes realitzades per la Sra Ribera:

1.1 La Sra. Ribera havia sol·licitat la retirada i substitució d'un senyal que estava en
el sòl al Parc Litoral

La Sra presidenta va informar que ja havia sigut atesa la seua petició

1.2 La  Sra. Ribera  s'havia queixat del mal estat de moltes rajoles de la C/Almirall
Cervera.

La Sra presidenta va informar que havien sigut reparades.

2 Preguntes realitzada per la Sra Palau

2.1 La Sra Palau es va queixar que en la C/Eivissa – antiga prolongació – els operaris
de la serradora utilitzen el contenidor de fem per a llançar restes de fustes, la
qual cosa col·lapsa este contenidor i obliga els veïns a traslladar-se a altres
carrers per a poder llançar el fem.

La  Sra  Giner va  informar  que  s'havia  posat  en  contacte  amb  el  nou
responsable de la policia del Grau, Santiago Gascó, i que este es va personar
en l'empresa per a avisar-los que no podien utilitzar este contenidor, i que de
reiterar-se en el seu ús l'empresa seria sancionada.

3 Preguntes realitzades per la Sra Ana Raga

3.1 La Sra Raga havia  sol·licitat que se substituïra una xarxa en mal estat situada
després de la porteria del camp de futbol del CEIP La Pineda.

La Sra Presidenta va informar que la junta de districte no era el canal adequat
per a estos temes. És la direcció del centre – la qual ja és sabedora d'això – la
que ha de realitzar estes peticions pel canal adequat.
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4 Preguntes realitzades per la Sra Castillo.

4.1 La Sra  Castillo  havia  sol·licitat que s'arreglara una porta d'accés dels alumnes
d'Infantil al CEIP La Marina.

La Sra Presidenta va informar que,  igual que en el cas anterior,   la junta de
districte no era el canal adequat per a estos temes, però que no obstant això
les Brigades Municipals la pintarien en breu, ja que l'únic problema era que
estava oxidada a causa del orín dels gossos.

La  Sra Giner  va aprofitar per a informar els presents que els antics escocells - en
forma rectangular – de la C/Joan d'Àustria que portaven molt de temps buits, s'anaven a
cobrir  amb rajoles  perquè no havia  previst  tornar  a  plantar  arbres allí,  ja  que estaven
massa prop de la vorera i impedien que es pogueren obrir les portes dels cotxes.

La Sra Giner finalitze este punt de l'orde del dia comentant als presents que la resta
de preguntes realitzades en l'anterior sessió de la junta, estaven a l'espera de contestació
pels negociats municipals competents, i que quan estos respongueren es traslladaria esta
informació als membres de la junta.

3.- INFORMACIÓ ESCALA CASTELLÓ

La  Sra  presidenta va  informar  els  presents  que  Escala  Castelló  havia  albergat
106.000 visitants aproximadament – una xifra lleugerament superior a l'any anterior -  i
que gràcies a este esdeveniment i a la proximitat de la Setmana Santa l'ocupació hotelera
estes dates havia sigut del 75% i l'ocupació de bars i restaurants havia augmentat un 15%.

4.- PROGRAMA VISITA VERGE LIDON

La  Sra  Giner  va  comentar  que  proporcionaria  als  presents  el  programa
d'esdeveniments, comentant-los que estos començarien el divendres 16  amb el volteig de
campanes i la visita als “altarets”, a la qual pot assistir qualsevol persona. Va continuar
dient que el dissabte començarien els actes a les 17:00h i continuarien sense interrupció,
un a continuació d'un altre, fins a mes allà de la mitjanit. El diumenge 14 d'abril finalitzarà
la visita de la “Lledonera” podent “passar als xiquets pel mantell”.

5.- INFORME NETEJA MARJALERÍA

La Sra presidenta va informar  que en l'últim mes s'havia netejat: Cmno la Plana,
Entrador Guillamón, 2n Travessera de Fileta, Entrador la Marina, Camí Vell del Serradal,
Camí Catalana, Entrador l'Escullera, Entrador la Tórtora i Entrador Paraguai. 

Va afegir que aprofitant les vacacions s'havien netejat els camins escolars (CEIP
L’Illa i IES Miquel Peris).

Va  finalitzar  comentant  que  no  s'havien  netejat  séquies  pel  fet  que  el  nou
contracte havia començat eixa mateixa setmana.
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5.- PRECS I PREGUNTES

La  Sra Ribera va preguntar si l'obra que s'havia iniciat en l'Av. Serrano Lloberes,
concretament  en  l'immoble  que  ocupava  el  Bar  Avinguda,  comprenia  també  l'edifici
adjacent (antic Pub Supersonico).

La Sra presidenta va contestar que ho desconeixia però que s'informaria.

La Sra Ribera va preguntar per la causa de l'incendi de la palmera de la C/Sebastián
Elcano.

La  Sra presidenta va contestar que quan tinguera eixa informació la compartiria
amb els membres de la junta.

La Sra Palau va preguntar perquè s'havia prohibit a les caravanes l'estacionament
en l'aparcament de la Avda Ferrandis Salvador, si en l'anterior sessió de la junta es va dir
que això es realitzaria al setembre aprofitant les obres de remodelació de l'avinguda.

Va contestar la Sra presidenta que ja s'havia permés de nou l'accés a les caravanes.

La Sra  Palau va  dir  que  en  eixes  dates  d'afluència  turística  havia  provocat
problemes.

La  Sra Giner va dir que pel que ella sabia se'ls  impedia l'accés sempre en eixes
dates per a permetre l'aparcament de turistes.

La Sra Ribera va dir que això no era així. Que en temporada alta, quan començava
l'època de platja, es permetia aparcar només vehicles i s'impedia l'accés a les caravanes,
però no per Setmana Santa.

La Sra presidenta va dir que s'havia impedit l'accés a les caravanes pensant que en
ser època turística i estar oberts els quiosquets  era necessari este aparcament per als
vehicles de les persones que visitaven els quiosquets, però que després de parlar amb els
responsables d'estos establiments s'havia tornat a permetre l'accés a sol·licitud d'estos ja
que els havien transmés que no hi havia tanta necessitat d'estacionament per a vehicles i a
més els  ocupants  de les  caravanes s'havien convertit  en els  seus clients  – clients  que
continuarien allí quan acabara Setmana Santa -, de manera que s'havia decidit rectificar i
permetre que continuaren allí fins a l'estiu.

La Sra Palau va preguntar si se sabia alguna cosa sobre el problema dels escocells.

Va contestar la Sra Giner que s'estava realitzant un estudi sobre el problema i que
una  vegada  finalitzat  este  estudi  s'arreglarien,  encara  que no  tots,  ja  que en  algunes
ocasions l'arranjament suposa la mort de l'arbre per la qual cosa este estudi valorarà que
escocells arreglar ponderant l'estat de la vorera i les conseqüències que este arranjament
tindria  per  a  l'arbre.  En  altres  paraules:  si  l'arranjament  de  la  vorera  és  necessari  es
realitzarà, però si no esta massa malament es prioritzarà la supervivència de l'arbre.

El  Sr. Mas va preguntar si la taula que es va cremar al Parc Meridià anava a ser
reemplaçada.

Va contestar la Sra Giner que sol·licitaria esta informació.

El Sr Mas va reiterar la seua petició que es pintara la tanca de la Fileta.

La Sra presidenta li va contestar que ja s'havia sol·licitat.

El Sr Mas va reiterar la seua sol·licitud d'anteriors juntes que s'emplenara un forat
causat per la recollida de poda.

Va contestar la Sra presidenta que ja en el seu moment es va realitzar la petició al
departament adequat, però que es reiteraria.
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La Sra Castillo va preguntar si no es podria obrir mes hores la biblioteca en època
d'exàmens universitaris.

Va contestar la Sra Giner que preguntaria al departament competent.

I  sent  els  19:30h de la  data indicada en l'encapçalament,  per  no haver-hi  mes
assumptes que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretari en
done fe  i,  per  deixar-ne constància,  alce la  present  acta que firme al  costat  de la  Sra
Presidenta de la Junta Municipal de Districte.
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